

**RISM: RÉPERTOIRE INTERNATIONAL DES SOURCES MUSICALES/INTERNATIONAL  
REPERTORY OF MUSICAL SOURCES**

RISM Canada needs your help.

I would appreciate it if anyone who has RISM items to report, would please do so in the near future. I am particularly interested in pre-1800 manuscripts for RISM series A2, but would be happy to hear about contemporary 1st editions, 2nd editions, etc.

Please pass this notice on to potential contributors who do not receive the *Newsletter* and/or who do not have access to CANMUS-L.

For further information on RISM, consult the RISM home page:  
<http://www.rism.harvard.edu/RISM/>

William Guthrie  
RISM Representative for Canada  
Music Library, Talbot College  
University of Western Ontario  
London, Ontario N6A 3K7  
Tel: (519) 679-2111, ext. 4850  
Fax: (519) 661-3927  
E-mail: [wguthrie@lib.uwo.ca](mailto:wguthrie@lib.uwo.ca)



Le RISM Canada a besoin de votre aide!

Avez-vous des éléments à faire connaître au RISM? J'apprécierais que vous communiquiez avec moi le plus tôt possible. Je suis particulièrement intéressé aux manuscrits antérieurs aux années 1800 pour les séries A2 du RISM, mais serait très heureux de connaître aussi des premières, deuxièmes ou autres éditions contemporaines.

Veuillez faire circuler ce message à tous les collaborateurs potentiels qui ne reçoivent pas les *Nouvelles* de l'ACBM ou n'ont pas accès à la liste électronique CANMUS-L.

Pour de plus amples informations, je vous invite à consulter la page d'accueil du RISM, à l'adresse:  
<http://www.rism.harvard.edu/RISM/>

William Guthrie  
Représentant du RISM au Canada  
Music Library, Talbot College  
University of Western Ontario  
London, Ontario N6A 3K7  
Tél: (519) 679-2111, ext. 4850  
Fax: (519) 661-3927  
E-mail: [wguthrie@lib.uwo.ca](mailto:wguthrie@lib.uwo.ca)